
 PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  
 Sammanträdesdag: 2024-05-15 
 
 
 
 
 

Tid: 18.30-20.00 
Plats: Finnesbostugan 
 
Närvarande:  Tommy Franzén, Susann Evertsson (sekr.), Niclas Andersson,  

Anders Höjer och Erica Maberg 
 
1. Ordförande välkomnar och inleder mötet. 

 
2. Genomgång av föregående protokoll. 

 
3. Sparbanksstiftelsen Sjuhärad har beslutat att bevilja IK Trasten 150 000 kr för utveckling av 

MTB-arenan. Cykelkommittén med fullt stöd av styrelsen gör nu satsning på att utveckla en 
modern MTB-arena runt klubbstugan. Syftet med projektet är att arenan skall vara samlad 
och lättillgänglig för besökare och samtidig en viktig yta för våra träningar, inte minst vår 
omåttligt populära barn- och ungdomsträning på måndagar. Bidraget skapar förutsättningar 
för IK Trasten att förverkliga denna idé som kommer att vidmakthålla och stärka föreningens 
position som största aktör i kommunen inom mountainbike för alla åldrar! 

 
4. Avstämning kommittéerna: 

 
• Cykelkommittén:  

KM (mtb) kommer att planeras in efter vi har genomfört Trastracet. 
 
Martin Nyman har ansvaret för racer/mtb-träningen på tisdagar. Han samordnar 
upplägget varje vecka och publicerar på Facebook.  
 
Teknikmoduler kommer att köpas in för de 150 00 kr som vi har fått i bidrag från 
Sparbanksstiftelsen Sjuhärad. Peter Jönsson håller i markkontakterna och Ride 
and develop kommer att besöka klubben för att ta fram ett konkret förslag hur vi 
kan utforma vår arena.  
 
Fler behöver ha med sig nyckel till stugan på ungdomsträningarna så att stugan 
blir upplåst vid varje tillfälle.  
 
Godispåsar kommer att köpas in till ungdomsträningens sommaravslutning. 
 
Någon gång efter sommaren kommer det att anordnas ett läger för våra 
ungdomar. Erica Maberg håller i planeringen. 
 
Det ska köpas in en Whiteboardtavla som kommer att sättas upp i förrådet där 
man kan anteckna sådant t som behöver göras/åtgärdas på våra mtb- och 
löparbanor. Föräldrar kan då ta en kratta, spade eller sekatör med sig ut i skogen 
medan barnen tränar och fixa detta. 
 
Erica Maberg ska lyfta frågan i kommittén om ett föräldramöte i närtid.  
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• Stugkommitté: 
15/8 är sista dagen för att ansöka om anläggningsbidrag från kommunen. En 
ansökan kommer att göras för att få bidrag till att lägga nytt golv i herrarnas 
omklädningsrum samt toaletter och angränsande hall.  
 
Kommittén ser ett stort behov av att bygga någon form av förråd för vår 
maskinpark. I dag har vi det för trångt för att ha samtliga maskiner i stugan 
samtidigt och har dem därför i andra lokaler. Tommy ska ta kontakt med 
Rondellen för att få ett pris på vad det kostar att hyra eller köpa en container. 
Kommittén ska också ta fram ett kostnadsförslag på ett tillbygge utanför köket i 
stugan. Man kan då också bygga ett trädäck (altan) ovanpå ett sådant förråd.   
 

• Skid- och löpningskommitté:  
Inget att rapportera.  
 

• Ban- och spårkommitté: 
De två stolparna som blev påkörda i vintras är utbytta.  
 
Fredrik Ask får i uppdrag att gå vidare med att ta fram en offert på sitt förslag 
kring uppmärkning av våra banor (löp/skid/mtb) samt spårkartor.  
 

• Kassör:  
Ekonomin är stabilt god.  

  
• Klädansvarig:  

 
Klubbkläder från Trimtex har levererats. Den extra beställningen som kunde 
göras i april/maj blev för liten och Trimtex ville därför inte genomföra denna. 
Shopen kommer att öppnas på nytt under hösten.   
 
Team Sportia har inte återkopplat angående ev. ny leverantör av klubbkläder: Vi 
har däremot fått en offert samt provplagg från Noname. Styrelsen beslutade dock 
att inte byta leverantör till Noname då priset inte skiljer sig nämnbart från dagens 
priser vi har hos Trimtex. Man kan inte heller se att plaggen skulle vara av en 
bättre kvalitet. Klädgruppen avslutar därmed sitt uppdrag att ta fram en ny 
leverantör av klubbkläder tills vidare.  
 

5. Tommy beställer 5 st nya klubbflaggor samt ser över hur många markspjut som behöver 
köpas in för dessa.  
 

6. Klubben har fått en fråga om att medverka vid kommunens Hållbarhetsvecka (v.37). Vi har 
dock ingen som vill hålla i detta varför vi tackar nej till kommunens erbjudande.  

 
7. Nästa möte: onsdag 26/6 kl.18:30 
 
Vid protokollet 
Susann Evertsson 


